
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 13. marts 2018

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Samrådsspørgsmål AY
Hvad mener ministeren om det forhold, at knap 600 personer ifølge regerin-
gens egen effektevaluering er kommet i job eller uddannelse som følge af
kontanthjælpsloftet og 225-timers reglen, mens kontanthjælpsloftet ifølge Ar-
bejderbevægelsens Erhvervsråd samtidig har været årsag til, at antallet af
børn under fattigdomsgrænsen alene i 2016 steg med 10.500 børn således,
at der f.eks. er blevet flere enlige forsørgere med et barn, som lever for under
13.100 om måneden efter skat? Der henvises til Beskæftigelsesministeriets
effektanalyse af kontanthjælpsloftet og 225-timers reglen fra 28. februar 2018
og til Arbejderbevægelsens Erhvervsråds analyse ”Rekordmange børn er un-
der fattigdomsgrænsen” fra 14. januar 2018.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karsten Hønge (SF).

På udvalgets vegne

Bent Bøgsted
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